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:About TIT - نبذه عن الأكاديمية
من  الأحدث  الأكاديمية  و  الردادي،  مجموعة  مؤسسات  إحدى  هى 
نوعها بالمملكة، و التى نهدف من خلالها الى تقديم خدمات التدريب 
محاكاة  أجهزة  و  تدريب  برامج  بواسطة  المعتمدة  التقني  و  الفني 
فى  و   ، متخصصين  مهندسين  أيدي  على  و  مستوي،  أعلى  على 
سبيل ذلك سعت مجموعة الردادي الى بناء شراكات مع مؤسسات 
و هيئات عريقة فى مجال التدريب التقني على المستويين المحلى 

و الدولي.

It is one of Al-Raddadi Group's companies, and the 
newest academy of its kind in the Kingdom, through which 
we aim to provide professional and certified technical 
training services through training programs and simulators 
at the highest level, and at the hands of specialized 
engineers. For this purpose, Al-Raddadi Group sought to 
build partnerships with well-established institutions in the 
field of technical training at the local and international 
levels.
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:Training Programs - البرامج التدريبية
البرامج التدريبية هى المواد العلمية، و الدورات التدريبية النظرية و العملية، و التي يتم تصميمها لتتناسب مع مختلف الإحتياجات و المستويات 
للمهتمين، و الراغبين فى تطوير مهاراتهم و الأرتقاء بالمستوىين العلمي و المهني، تقدم أكاديمية تي أي تي مجموعة متنوعة و متكاملة من 

الدورات التدريبية تغطي نواحي مختلفة فى مجال صيانة السيارات، من أمثلة تلك البرامج:
* دورة مقدمة فى السيارات الكهربائية: دورة مصممه لتمنح المهتمين نظرة متخصصة على عالم السيارات الكهربائية.

* دورة فى فحص الكمبيوتر: دورة تناسب الراغبين فى تعلم كيفية فحص أنظمة و مكونات السيارة للمساعدة فى تحديد المشكلات، و ايضاً 
العاملين فى المجال و لديهم رغبة فى الأرتقاء بمستواهم العلمي و الفني.

* دورة من الصدام للصدام: هى دورة تناسب الجميع، اصحاب السيارات، المهتمين بالمجال و العاملين فيه.
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Training programs include scientific materials, theoretical and practical training courses, which are designed to suit the 
different needs and levels of those interested, and those wishing to develop their skills and raise their scientific and 
professional levels. TIT Academy offers a diverse and integrated set of training courses covering various aspects of the 
field of car maintenance; examples of these programs are:
Introduction to electric cars: * A course designed to give those interested a specialized look at the world of electric cars.
Vehicle Diagnostics course: * A course suitable for those who wish to learn to check a vehicle's systems and components 
to help identify issues, as well as those working in the field and have the desire to raise their scientific and technical level.
* A course Bumper to Bumper: It is a course suitable for everyone, car owners, those interested in the field, and those 
working in it.
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TIT Academy Services - خدمات اكاديمية تي أي تي
١- برامج تدريبية متطورة، ومعتمدة : تقدم أكاديمية تي أي تي برامج تدريبية متطورة، يتم تحديثها بشكل مستمر بالشراكة 

مع هيئات و مؤسسات عالمية لنقدم لعملائنا مستوى من الجودة و الإحترافية يرتقي لتطلعاتهم، بالإضافة الى شهادات 
معتمدة من المؤسسة العامة للتدريب التقني و الفني.

٢-  برامج تدريبية مصممه حسب الطلب: واحدة من الخدمات التي تقدمها أكاديمية تي أي تي هى تصميم برامج حسب إحتياج 
مختلف الهيئات و الشركات، و ذلك لتلبية إحتياجاتهم فى تدريب و رفع كفائة العاملين.

٣- خدمات الشركات:  من أهم خدمات أكاديمية تي أي تي هي خدمة التعاقد مع مختلف الشركات لتقديم مجموعة من الخدمات 
المتنوعة، مثل التدريب الدوري، و خدمة الإختبار و تحديد المستوى للفريق الفني.

1- Advanced and accredited training programs: TIT Academy offers advanced 
training programs, which are continuously updated in partnership with international 
bodies and institutions to provide our customers with a level of quality and 
professionalism that meets their aspirations, in addition to accredited certificates 
from the Technical and Vocational Training Corporation.
2- Custom-made training programs: One of the services provided by TIT Academy 
is designing programs according to the needs of various organizations and 
companies, to meet their needs in training and raising the efficiency of employees.
3- Corporate Services: One of the most important services of the TIT Academy is the 
service of contracting with various companies to provide a variety of services, such 
as periodic training, testing, and level setting for the technical team.
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تواصل معنا
CONTACT US
نسعد بتواصلكم معنا من خلال إحدى القنوات الأتية:

We are pleased to communicate with you through one of the following channels:

:The Address – العنوان
العزيزية، المدينة المنورة، ٤٢٣٧٥، السعودية

Saudi Arabia, Al Aziziyyah, Al Madinah Al Munawwarah ٤٢٣٧٥

:Email – البريد الإلكتروني
info@titacademy.com

:Customer Service – خدمة العملاء
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